

GAIN SOURCE INC LIMITED
ROOM 1108 WAH LAI INDUSTRIAL CENTRE NO 10-14 KWEI TEI
STREET FOTAN NT

先生／女士：

**食物進口商／分銷商登記申請
成功登記通知書**

食物商登記號碼：TR XXXXXXXXXX

你已成功登記成為食物進口商／分銷商。登記有效期為三年，直至16/04/2026。現請在17/10/2023或之前點擊[此處](#)啟動你在「食物貿易商入門網站」作為獲授權人的帳戶，以便使用一系列網上功能。其他獲授權人和指定人員的啟動帳戶通知將會直接發給他們。

請注意，《食物安全條例》(第612章)(下稱“該條例”)第17條規定，登記食物進口商／分銷商如在其登記申請或登記續期申請中提供的資料有所變更，須在該項變更發生後30天內，將該項變更以書面通知食物環境衛生署署長(食環署署長)。

日後你須透過「食物貿易商入門網站」在網上辦理更新登記資料及提交食物進口商／分銷商的續期申請。

該條例第14條規定，在對上12個月期間內，登記的人就該業務重複違反該條例，食環署署長可撤銷該人的登記。此外，食環署署長設立了違例記分制。**附件**概述用來決定撤銷登記的違例記分制，以及列出因干犯該條例不同的罪行而被記的違例分數。如登記食物進口商／分銷商就其業務被裁定犯了**附件**指明的任何罪行，其所作的登記將會被記指定數目的違例分數。一經定罪，違例分數會按所犯罪行的日期予以記錄，並非按定罪日期計算。如同一罪行在12個月內發生2次、3次和4次，就該罪行被記的指定違例分數依次是2倍、3倍和4倍。登記食物進口商／分銷商如在12個月內累積違例分數20分或以上，其登記將可能被撤銷。

如有任何查詢，請致電本署熱線2156 3017或2156 3034。

食物環境衛生署

17/04/2023

此乃電腦編印文件，無須簽署。

違例記分制分數對照表

罰則：違例分數記10分

1. 該條例第32條：沒有遵從食物安全命令
2. 根據該條例訂定的任何規例處以第6級罰款的罪行

罰則：違例分數記7分

3. 該條例第38條：移去、更改或塗掉任何標記、印記或其他稱述
4. 該條例第54條：妨礙任何人執行官方職能
5. 根據該條例訂定的任何規例處以第5或第4級罰款的罪行

罰則：違例分數記4分

6. 該條例第10條：沒有履行登記的條件
7. 該條例第17條：沒有就有關登記更新資料；在通知內包括知道失實的資料或罔顧實情地在通知內包括失實的資料
8. 該條例第20條：就登記或續期提供虛假資料
9. 該條例第21條：沒有作出本地獲取食物的紀錄或在紀錄中包括失實的資料
10. 該條例第22條：沒有作出獲取進口食物的紀錄或在紀錄中包括失實的資料
11. 該條例第23條：沒有作出捕撈紀錄或在紀錄中包括失實的資料
12. 該條例第24條：沒有作出以批發方式供應食物的紀錄或在紀錄中包括失實的資料
13. 該條例第26條：沒有在指明的期間備存紀錄
14. 該條例第27條：沒有出示紀錄以供查閱或提供協助
15. 該條例第33條：沒有遵從與食物安全命令有關的通知或提供失實的資料
16. 該條例第34條：沒有遵從有關通知而提供資料／文件或提供失實的資料／文件
17. 該條例第45條：沒有遵從有關通知而提供資料或提供失實的資料
18. 根據該條例訂定的任何規例處以第3級罰款的罪行

GAIN SOURCE INC LIMITED
ROOM 1108 WAH LAI INDUSTRIAL CENTRE NO 10-14 KWEI TEI
STREET FOTAN NT

17/04/2023

Dear Sir/Madam,

Application for Registration as Food Importer/Distributor Notice of Registration

Trader Registration Number : TR [REDACTED]

I am pleased to inform you that you have been registered as a food importer/distributor. The registration is valid for 3 years until 16/04/2026. To enjoy the convenience of performing wide range of functions online, please click [here](#) for activation of your account as the “Authorized Person” in the Food Trader Portal no later than 17/10/2023. Separate notice(s) will be sent to other Authorized Person(s) and Nominated Person(s) for account activation.

Please note that Section 17 of the Food Safety Ordinance (Cap. 612) (the Ordinance) requires a registered food importer/distributor to give written notice to Director of Food and Environmental Hygiene (DFEH) of any change in the information provided in his application for registration or renewal of registration, within 30 days after the change occurs.

You are required to update your registration information and apply for renewal of registration by electronic means through the Food Trader Portal afterwards.

Section 14 of the Ordinance provides that DFEH may revoke a person's registration if he is satisfied that the person has repeatedly contravened the Ordinance in respect of that business in the previous 12 months and a Demerit Point System has been designed for this purpose. Annex summarizes the Demerit Point System to be used in determining revocation of registrations, and lists out the number of demerit points attracted by various offences under the Ordinance. If a registered food importer/

distributor is convicted of any offence specified in **Annex** in respect of his business, a specified number of demerit points will be assigned and entered against his registration. Upon conviction of the offences, these points will be recorded according to the date of the offence and not the date of conviction. The specified demerit points for a particular offence will be doubled, trebled and quadrupled respectively if the same offence is committed for the second, the third and the fourth time within a period of 12 months. If the registered food importer/distributor accumulates 20 points or more within a period of 12 months, his registration may be revoked.

In case of enquiry, please call our hotline at 2156 3017 or 2156 3034.

Food and Environmental Hygiene Department

This is a computer generated document and no signature is required.

SCHEDULE OF DEMERIT POINTS

Penalty: 10 demerit points

1. Section 32 of the Ordinance : Failing to comply with a food safety order
2. Offence(s) under any Regulation of the Ordinance with level 6 penalty

Penalty: 7 demerit points

3. Section 38 of the Ordinance : Removing, altering or obliterating a mark, seal or other designation
4. Section 54 of the Ordinance : Obstruction of persons performing official functions
5. Offence(s) under any Regulation of the Ordinance with level 5 or level 4 penalty

Penalty: 4 demerit points

6. Section 10 of the Ordinance : Failing to comply with a condition of registration
7. Section 17 of the Ordinance : Failing to update information in relation to the registration; including in a notice information known to be false or recklessly include in a notice information which is false
8. Section 20 of the Ordinance : Providing false information in relation to registration or renewal
9. Section 21 of the Ordinance : Failing to make a local acquisition record or including in the record information that is false
10. Section 22 of the Ordinance : Failing to make a record of acquisition of imported food or including in the record information that is false
11. Section 23 of the Ordinance : Failing to make a capture record or including in the record information that is false
12. Section 24 of the Ordinance : Failing to make a record of wholesale supply of food or including in the record information that is false
13. Section 26 of the Ordinance : Failing to keep a record for the period specified
14. Section 27 of the Ordinance : Failing to produce record for inspection or to provide assistance
15. Section 33 of the Ordinance : Failing to comply with a notice in relation to a food safety order or providing information that is false
16. Section 34 of the Ordinance : Failing to comply with a notice to provide information/ documents or providing information/ document that is false
17. Section 45 of the Ordinance : Failing to comply with a notice to provide information or providing information that is false
18. Offence(s) under any Regulation of the Ordinance with level 3 penalty